
Referat KFU møte nr. 1/2024, 18.09.2024

Representanter

Skole E-post FAU Tilstede

Alværn x

Bakkeløkka FAU.Bakkelokka@gmail.com x

Berger kontakt@bergerfau.no x

Bjørnemyr

Fjellstrand x

Jaer jaerfau@outlook.com

Myklerud

Nesoddtangen tangen.fau@gmail.com x

Steinerskolen faumailen@gmail.com x

Tangenåsen

Kommunen

Navn E-post Tilstede

Ronny Trogstad ronny.trogstad@nesodden.kommune.no x

Torill Lundquist Torill.Nordlund.Lundquist@Nesodden.Kommune.No x
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Sak Tema Ansvar

01/2024 Velkommen og introduksjon av deltakere

Vi gikk en runde rundt bordet for å få et overblikk over hvem som var til
stede og hvilke skoler som var representert.

Oppgave 1: Få fylt ut tomme felter i oversikten over representanter på siden
ovenfor i dette referatet.

Oppgave 2: Alle FAU bør få opprettet en FAU-mail før neste KFU

Alle

Alle

02/2024 Kort prat om KFUs formål og fokus for skoleåret

Kort orientering rundt hva vi ser for oss at KFU kan få gjort i løpet av
kommende skoleår. I korte trekk handler det om:

1) Følge opp pågående prosess med trafikkplan.
2) Søke å skaffe KFU møte-/talerett på skolepolitiske arenaer.
3) Være et koordinerende organ mellom lokale FAU og kommunen.
4) Løfte saker som tas opp og er av interesse for mer enn én skole.

Ulf

03/2024 Møteplan skoleåret 2024/2025 (møterom Agnor, Tangenten)

Onsdag, 18. September 2024, 17:00 - 19:00
Tirsdag, 15. Oktober 2024, 17:00 - 19:00
Tirsdag, 12. November 2024, 17:00 - 19:00
Tirsdag, 14. Januar 2025, 17:00 - 19:00
Tirsdag, 11. Februar 2025, 17:00 - 19:00
Tirsdag, 11. Mars 2025, 17:00 - 19:00
Tirsdag, 22. April 2025, 17:00 - 19:00
Tirsdag, 13. Mai 2025, 17:00 - 19:00
Tirsdag, 10. Juni 2025, 17:00 - 19:00

Ulf

04/2024 Ronny Trogstad presenterer (30 min)

Ronny T. presenterte viktige momenter som Nesodden Kommune fokuserer på i sitt
arbeid med kommunens barn og ungdommer, med basis i siste undersøkelser
(ungdata) som er gjort.

● Gode tall for generelle skoleprestasjoner.
● Litt uro knyttet til trivsel, mobbing og utenforskap. Svakere tall her.

Fokus på å finne ut hvorfor disse to tallene ikke korrelerer. Finnes det en
underliggende årsak man bør klare å identifisere?

Ronny

05/2024 KFU og arbeidsgrupper (sak til neste møte)

Kommunen har et forslag til arbeidsgrupper i KFU i sin presentasjon. Det er et
forslag. Kan man eventuelt forenkle til færre grupper. Hvilke skal prioriteres?

Alle



06/2024 Innmeldt sak fra Fjellstrand FAU:

Fjellstrand FAU stilte spørsmål til kommunen om hvorvidt man har anskaffet
eller tilgjengeliggjort noen form for AI-assistent (ChatGPT, Microsoft Copilot
eller lignende) for skolene til undervisiningsbruk.

Kommunen kommer tilbake på dette.
RT/TL

07/2024 Eventuelt

Litt generell diskusjon rundt KFU og arbeidsform.
● Forsøke å bli tydeligere i “bestillingen” til kommunen.
● Klarere fordeling av roller og tid.

KFU


